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      Eunice Louisiana Official Home Page!
  
    "Prairie Cajun Capital of Louisiana"   
    "Ici on parle français"  
    WELCOME TO OUR HOME ON THE WEB
  
    

  
       Bienvenue à Eunice! Welcome to Eunice! The "HEART" of Acadiana! Eunice is the place to find good friends, good food and good music Right smack dab in the middle of Cajun Country.

    Eunice has the unique combination of attractions people are looking for! We have a Sportsman's Paradise second to none, with an abundance of wildlife and fabulous camping facilities. And for people looking for a Retirement Paradise, you've come to the right place. Our tax base is much lower than comparable communities.

    Welcome to Eunice: we're waiting to offer you all the hospitality our citizens are noted for! All over Louisiana we hear the phrase, Laissez les bon temps rouler. But here in Eunice, this is where the Bon Temps comes to stay!
    
        Sincerely,
Claud "Rusty" Moody, Mayor
I. Jackson Burson, Alderman at Large
Roland Miller, Alderman Ward 1
Germaine Simpson, Alderwoman Ward 2
James "Jr." Bergeron, Alderman Ward 3
Scott Fontenot, Alderman Ward 4  
      
            Home Page De Fonctionnaire D'Eunice Louisiane !
  
    "capital de Cajun de prairie de la Louisiane"  
    "Ici on parle français"  
    "BIENVENUE À NOTRE NOUVELLE MAISON SUR LE WEB"
  
    

  
        À Eunice De Bienvenue ! Bienvenue à Eunice ! L'"COEUR" d'Acadiana ! Eunice est l'endroit pour trouver de bons amis, bonne nourriture et la bonne droite de musique claquent la tape au milieu du pays de Cajun.   Eunice a la combinaison unique des attractions que les gens recherchent ! Nous avons un paradis des Sportifs en second lieu à aucun, avec une abondance de faune et d'équipements campants fabuleux. Et pour des personnes recherchant un paradis de retraite, vous êtes venu au bon endroit. Notre assiette de l'impôt est beaucoup inférieure aux communautés comparables.Bienvenue à Eunice : nous attendons pour vous offrir toute l'hospitalité que nos citoyens sont notés pour ! Partout la Louisiane nous entendons l'expression, rouler de temps de fève de les de Laissez. Mais ici dans Eunice, c'est où la fève Temps vient pour rester !  
        Sincèrement,
Fonctionnaires De Ville D'Eunice  
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